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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over verbrandingstarieven voor
huishoudelijk afval. (Ingezonden
6 november 2009)

1
Is het waar dat de gemeente Utrecht1

een nieuw contract heeft getekend
voor verbranding van huishoudelijk
afval waarmee de prijs per ton met
circa 60 euro lager is dan het huidige
contract van 100 euro per ton?

2
Voor hoelang is het nieuwe contract
afgesloten en voor hoeveel ton per
jaar? Welke consequenties heeft het
voor de gemeente Utrecht als zij niet
voldoet aan het aanleveren van de
afgesproken tonnages?

3
Acht u een dergelijke prijsverlaging
reëel en hoe verhoudt zich de nieuwe
prijs van 40 euro per ton zich tot de
prijs voor recycling en hergebruik?

4
Is deze extreme verlaging van het
verbrandingstarief een gevolg van de
overcapaciteit bij
afvalverbrandingsinstallaties (AVI’s)?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u
bereid, desnoods tijdelijk, de meest
milieubelastende AVI’s uit te
schakelen of heeft u andere middelen
om de verbranding van huishoudelijk
afval te ontmoedigen?

5
Welke stimulans is er nog voor de
gemeente Utrecht om in te zetten op
gescheiden inzamelen, afvalscheiding
en hoogwaardiger verwerking, door
recycling en hergebruik van haar
huishoudelijk afval?

6
Hoe gaat u voorkomen dat de
afspraken over aan te leveren
tonnages huishoudelijk afval ten
koste gaat van hoogwaardiger
verwerking, zoals recycling en
hergebruik, van datzelfde afval?

1 www.afvalonline.nl, 30 oktober 2009:
«Spectaculaire daling verbrandingstarief voor
Avu».

Antwoord

Antwoord van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 20 november 2009)

1
Het is mij bekend dat de gemeente
Utrecht een nieuw contract heeft
getekend voor de verwerking van
huishoudelijk afval, maar ik ken de
details van het contract niet. De in de
vraag genoemde bedragen zijn mij
wel bekend uit de berichtgeving in de
media.
Het afsluiten van dit soort contracten
behoort overigens tot de taken en
verantwoordelijkheden van de
afzonderlijke gemeenten. Ik heb daar
geen rol in.

Zoals bekend, is het beleid voor
afvalbeheer in Nederland opgenomen
in het Landelijk afvalbeheerplan
(LAP). In dat plan zijn doelstellingen
opgenomen, onder meer voor de
nuttige toepassing van huishoudelijk
afval. Ik ga er uiteraard van uit dat
gemeenten bij het afsluiten van
contracten voor het verwerken van
hun huishoudelijk afval rekening
houden met het LAP, zich blijven
inspannen om de doelstellingen uit
het LAP te halen en dat de hoogte
van het verbrandingstarief niet zal
leiden tot minder inspanningen op
het gebied van gescheiden
inzameling.
In het kader van de monitoring van
het LAP zal ik de resultaten van
gemeenten op dit punt blijven volgen
en indien nodig de gemeenten
aanspreken op teruglopende
prestaties.

2
Zie het antwoord op vraag 1.

3
De tarieven voor andere
verwerkingen dan verbranden in een
AVI verschillen per afvalcomponent.
Een verbrandingstarief van 40 euro
per ton, waarvan in de media sprake
is, is voor bepaalde
afvalcomponenten zeker
concurrerend met de tarieven voor
recycling. Zoals ik echter in het
antwoord op vraag 1 heb
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aangegeven, vertrouw ik er op dat
gemeenten zich blijven inspannen om
te voldoen aan de doelstellingen van
het LAP en dat de hoogte van het
verbrandingstarief niet zal leiden tot
minder inspanningen op het gebied
van gescheiden inzameling.

4
Het is mij niet bekend welke
overwegingen de verwerker heeft
gehanteerd bij het uitbrengen van
een offerte. Ik ga er wel van uit dat de
omvang van de
verbrandingscapaciteit in Nederland
één van de overwegingen is geweest.
Ik zie geen reden om AVI’s uit te
schakelen. Ik zie daar ook geen
mogelijkheden toe, zeker niet als de
AVI’s voldoen aan hun vergunning.
Wel zal ik binnenkort met de AVI’s een
overeenkomst sluiten die er in
voorziet dat er tot 2020 geen
capaciteitsuitbreiding zal
plaatsvinden.
Overigens heeft op 9 november 2009
de van Gansewinkel Groep bekend
gemaakt dat ze per 1 januari 2010 een
van haar AVI’s zal sluiten.
Zoals ik al diverse keren rond de
behandeling van het tweede Landelijk
afvalbeheerplan heb aangegeven,
stuur ik het afvalbeheer door de
minimumstandaarden.

5
Zie het antwoord op vraag 1.

6
Zie het antwoord op vraag 1.
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